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PROTOKÓŁ NR XIV/2019 

Sesji Rady Gminy Damnica 

w dniu 19 grudnia 2019r. 

 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 15 radnych. 

 

Przewodniczył – Kazimierz Kozina 

Protokółowała – Barbara Imińska 

 

Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 12: 00 Przewodniczący K. Kozina, który po przywitaniu 

radnych i gości stwierdził quorum radnych do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają uwagi do 

przesłanego porządku obrad dzisiejszej sesji? 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż wpłynęły wnioski Wójta Gminy Damnica           

o wprowadzenie do porządku obrad sesji dodatkowych projektów uchwał. 

Pierwszy wniosek z dnia 11 grudnia 2019r.  o wprowadzenie do porządku obrad 

następujących projektów uchwał: 

1) projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia Powiatowi Słupskiemu pomocy 

finansowej na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1139G odcinek 

Damnica od wiaduktu kolejowego – Damno – Bobrowniki – Łojewo – granica gminy”   w 

ramach Programu na rzecz zwiększenia szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 

– 2024, 

2) projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia Powiatowi Słupskiemu pomocy 

finansowej na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1142G odcinek 

Bobrowniki - Dąbrówka – granica gminy”   w ramach Programu na rzecz zwiększenia 

szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 – 2024, 

3) projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia Powiatowi Słupskiemu pomocy 

finansowej na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1135G odcinek 

Mrówczyno – Damnica do skrzyżowania z drogą nr 1139G (ul. Witosa)”   w ramach 

Programu na rzecz zwiększenia szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 – 2024. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, kto z radnych jest za wprowadzeniem do 

porządku obrad wnioskowanych projektów uchwał? 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie i ogłosił wynik głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosku Wójta Gminy Damnica z dnia 11 grudnia 2019r. w sprawie wprowadzenia do 

porządku obrad Sesji dodatkowych projektów uchwał. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że wniosek z dnia 11 grudnia 2019r. o wprowadzenie 

do porządku obrad projektów uchwał, został przyjęty. 

 

Drugi wniosek z dnia 16 grudnia 2019r. o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Damnica w roku 

szkolnym 2019 – 2020. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, kto z radnych jest za wprowadzeniem do 

porządku obrad wnioskowanego projektu uchwały? 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie i ogłosił wynik głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosku Wójta Gminy Damnica z dnia 16 grudnia 2019r. w sprawie wprowadzenia do 

porządku obrad Sesji projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 

Gminie Damnica w roku szkolnym 2019 – 2020. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że wniosek z dnia 16 grudnia 2019r. o wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 

Gminie Damnica w roku szkolnym 2019 – 2020, został przyjęty. 

Trzeci wniosek z dnia 18 grudnia 2019r. o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, kto z radnych jest za wprowadzeniem do 

porządku obrad wnioskowanego projektu uchwały? 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie i ogłosił wynik głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosku Wójta Gminy Damnica z dnia 18 grudnia 2019r. w sprawie wprowadzenia do 

porządku obrad Sesji projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że wniosek z dnia 18 grudnia 2019r. o wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych, 

został przyjęty. 

Porządek obrad po wprowadzeniu zmian przedstawia się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

 otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum, 

 przyjęcie i rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

2. Informacja z działalności Wójta Gminy Damnica w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja o realizacji wniosków i interpelacji zgłoszonych w okresie międzysesyjnym. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2019 rok. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica 

na lata 2019-2025. 

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na organizowanie publicznego transportu zbiorowego w roku 2020. 

7. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 

2020-2027. 

a. autopoprawka do projektu uchwały w sprawie WPF Gminy Damnica na lata   

2020-2027, 

b. opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o projekcie WPF na lata 

2020-2027, 

c. uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 

2020-2027. 

8. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 2020 rok. 

a. autopoprawka do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Damnica na 2020 rok, 

b. opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o projekcie budżetu Gminy 

Damnica na 2020 rok, 

c. opinia Komisji Budżetu i Finansów o projekcie budżetu Gminy Damnica na 2020r, 

d. dyskusja nad projektem budżetu na 2020 rok, 

e. uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 2020 rok. 

9. Projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Damnica. 

10. Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu oraz zakresu świadczenia usług          

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych z terenu gminy Damnica i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 
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uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

11. Projekt uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

12. Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości, w tym terminu            

i miejsca składania deklaracji. 

13. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Damnica do realizacji Programu 

"Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej" - edycja 2019-2020 realizowanego ze 

środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych. 

14. Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych             

z usługami opiekuńczymi. 

15. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania                  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich 

pobierania. 

16. Projekt uchwały w sprawie uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia skargi           

i wskazania organu właściwego w sprawie. 

17. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2019 rok. 

18. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok. 

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia Powiatowi Słupskiemu pomocy 

finansowej na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1139G odcinek 

Damnica od wiaduktu kolejowego – Damno – Bobrowniki – Łojewo – granica gminy”   w 

ramach Programu na rzecz zwiększenia szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 

– 2024, 

20. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia Powiatowi Słupskiemu pomocy 

finansowej na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1142G odcinek 

Bobrowniki - Dąbrówka – granica gminy”   w ramach Programu na rzecz zwiększenia 

szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 – 2024, 

21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia Powiatowi Słupskiemu pomocy 

finansowej na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1135G odcinek 

Mrówczyno – Damnica do skrzyżowania z drogą nr 1139G (ul. Witosa)”   w ramach 

Programu na rzecz zwiększenia szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 – 2024. 

22. Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Damnica 

w roku szkolnym 2019 – 2020. 

23. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

24. Wolne wnioski i informacje. 

25. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż protokół z poprzedniej Sesji tj. 28 listopada 

2019r. został sporządzony, podpisany i opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Gminy Damnica. 
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Ad. 2 

Wójt Gminy A. Kordylas przedstawił informację z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informacja stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 Ad. 3 

Informację z realizacji interpelacji i wniosków radnych zgłoszonych w okresie 

międzysesyjnym radni otrzymali i zapoznali się z nią. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2019 rok. 

 

W związku z tym, iż projekt uchwały nie był omówiony na posiedzeniach Komisji, 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik J. Michalskiej o przedstawienie projektu 

uchwały. 

 

Skarbnik J. Michalska omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Damnica na 2019 rok zgodnie z załączonym uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2019 r. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2019 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/139/2019 w sprawie  zmian              

w budżecie Gminy Damnica na 2019 r. została podjęta. 
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Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2019-2025 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik J. Michalskiej o przedstawienie projektu 

uchwały. 

 

Skarbnik J. Michalska omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Damnica na 2019 rok zgodnie z załączonym uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie zmian w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2019-2025     

i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2019 - 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/140/2019 w sprawie  zmian              

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2019-2025 została podjęta. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na organizowanie publicznego transportu zbiorowego w roku 2020. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na organizowanie publicznego 

transportu zbiorowego w roku 2020 został omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu  i ogłosił wynik 

głosowania: 
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Głosowano w sprawie: 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na organizowanie publicznego transportu zbiorowego w roku 2020 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/141/2019 w sprawie wyrażenia 

woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na organizowanie publicznego 

transportu zbiorowego w roku 2020, została podjęta. 

 

Ad. 7 
Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 2020-

2027. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż Wójt Gminy Damnica w dniu 17 grudnia 2019r. 

złożył autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Damnica na lata 2020-2027. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik J. Michalskiej o przedstawienie 

autopoprawki. 

 

Skarbnik J. Michalska przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 2020-2027. 

Autopoprawka stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy autopoprawka wymaga dodatkowych 

wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej autopoprawki. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas poinformował, iż  w związku z tym, że nie ma jeszcze decyzji 

planowane środki w wysokości 500 tys.zł. na dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej 

w Starej Dąbrowie zostały przesunięte do rozdziału budowy dróg, są to jednak środki 

oznaczone i z chwilą przystąpienia do przebudowy drogi w Starej Dąbrowie zostaną one 

uruchomione. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie autopoprawki do projektu 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 2020-2027 i 

ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

autopoprawka do projektu uchwały w sprawie WPF Gminy Damnica na lata 2020-2027 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż autoporawka do projektu uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 2020 – 2027 została przyjęta. 

 

Następnie Skarbnik J. Michalska odczytała uchwałę Nr 244/g220/F/III/19 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 11 grudnia 2019r.             

w sprawie pozytywnej opinii o Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 

2020-2027. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do ni niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy projekt uchwały wymaga jeszcze 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 2020-2027 i ogłosił wynik 

głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 2020-

2027 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/142/2019 w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Damnica na lata 2020-2027, została podjęta. 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 2020 rok 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż Wójt Gminy Damnica w dniu 17 grudnia 2019r. 

złożył autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 

2020 rok. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do Skarbnik J. Michalskiej o przedstawienie 

autopoprawki. 

 

Skarbnik J. Michalska przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Damnica na 2020 rok. 

Autopoprawka stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy autopoprawka wymaga dodatkowych 

wyjaśnień? 

 

Radny Ł. Malinowski zwrócił się z pytaniem do Skarbnik J. Michalskiej w zakresie 

dofinansowania dla Powiatu Słupskiego na modernizacje drogi w Starej Dąbrowie. Rada 

Powiatu Słupskiego sesję budżetowa będzie miała 30 grudnia. Czy na tej Sesji Rada Powiatu 

będzie procedowała projekt uchwały w sprawie dofinansowania tego zadania? Jeżeli teraz 

zrobimy zmianę i przeniesiemy środki na drogi gminne, czy Powiat nie wycofa się z tego 

zadania? Czy zadanie to nie mogło zostać w projekcie budżetu na 2020 rok? Natomiast, 

gdyby decyzja Powiatu była negatywna, wówczas środki te można by przenieść do dróg 

gminnych w styczniu. 

 

Skarbnik J. Michalska odpowiedziała, że Rada Gminy w pierwszej kolejności winna przyjąć 

uchwałę intencyjną dotyczącą dofinansowania tego zadania i dopiero na tej podstawie można 

to zadanie wprowadzić do budżetu gminy. Dopóki nie ma uchwały intencyjnej nie można 

zaplanować środków w budżecie. Dlatego środki te zostały ulokowane w drogach gminnych i 

jak tylko będzie informacja z powiatu Rada Gminy podejmie stosowną uchwałę i zadanie 

zostanie wprowadzone do budżetu gminy. Na chwilę obecną nie możemy wprowadzić do 

budżetu, ponieważ  tak jak stwierdziła RIO w Gdańsku jest to droga powiatowa i środki 

można zabezpieczyć dopiero jak Rada Gminy wyrazi na to wolę. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie autopoprawki do projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 2020 rok  i ogłosił wynik 

głosowania: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

autopoprawka do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 2020r.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż autopoprawka do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 2020 rok została przyjęta. 

 

Następnie Skarbnik J. Michalska odczytała Uchwałę nr 245/g220/P/III/19 z dnia 11 grudnia 

2019r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie 

pozytywnej opinii o projekcie budżetu gminy Damnica na 2020 rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odczytała pozytywną opinię Komisji z dnia       

6 grudnia 2019r. o projekcie budżetu gminy Damnica na 2020 rok. 

Opinia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż radni spotkali się i zapoznali się z projektem 

budżetu gminy Damnica na 2020 r. aa wspólnym posiedzeniu Komisji. 
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Przewodniczący K. Kozina otworzył dyskusję nad projektem budżetu gminy Damnica na 

2020 r. 

 

Radny M. Jarzmicki przedstawił stanowisko Klubu Radnych odnośnie projektu budżetu 

Gminy Damnica na 2020 rok. Na wstępie zaznaczył, że Klub Radnych będzie głosował za 

przyjęciem przedstawionego projektu budżetu na 2020r. Klub Radnych ma kilka uwag na 

temat sytuacji finansowej Gminy i chciałby te uwagi przedstawić. Analizując budżet gminy 

na przestrzeni kilku lat widać, że dług na koniec 2018 roku wynosił 6.746.711,68 zł., co 

stanowi 23,8% w stosunku do dochodów gminy Damnica. W projekcie budżetu gminy 

Damnica na 2020 rok zapisano, iż dług będzie wynosił  9.473.069,65 zł., co będzie stanowiło 

aż 31,4 % dochodów naszej gminy. Czyli w ciągu dwóch lat dług gminy wzrósł aż o 7,6%. 

Sam dług w stosunku do roku 2018 wzrósł o 40,4%. Jest to zatrważająca kwota. Skoro 

wzrasta dług wzrasta także dochód gminy, który powinniśmy wydatkować na zadania 

inwestycyjne. Nic bardziej mylnego. Analizując ostatnie lata 2017, 2018 wynika, że na 

zadania inwestycyjne wydatkowaliśmy kwotę ok. 5 – 6 mln. zł. i było to 20 – 23 zadań 

inwestycyjnych. W roku 2020 wykonamy tylko 14 inwestycji i wydajemy dwukrotnie mniej 

na zadania inwestycyjne przy 40% wzroście zadłużenia gminy. Nasuwa się pytanie, na co 

poszły pieniądze?  Analizując dalej budżet na przestrzeni ostatnich kilku lat można zauważyć, 

że  wydatki na poszczególne sektory również wzrosły. Wydatki na urząd gminy: 

wynagrodzenia, składki zus, zakup usług remontowych, wzrosły w stosunku do roku 2018 o 

ok. 24,7% czyli o ¼ wzrosły wydatki na urząd gminy. O ok. 21,9% wzrosły wydatki na 

Zakład Gospodarki Komunalnej tj. wynagrodzenia, składki zus, zakup usług remontowych. 

Pytanie do Pana Wójta, do Pani Skarbnik a także do nas radnych, jak zamierzamy zapobiec 

trudnej sytuacji finansowej naszej gminy? Należy wspólnie zastanowić się nad planem 

oszczędnościowym. Obawiamy się, że na koniec naszej kadencji, jeżeli nie będzie możliwości 

pobrania dalszych kredytów nie będzie także możliwości realizowania jakichkolwiek 

inwestycji. Jak Pani Skarbnik wcześniej zauważyła jesteśmy na granicy wskaźnika spłaty 

zobowiązań 6,65% a granica jest ok. 9%. Kolejna sytuacja. Na posiedzeniu Komisji 

przedstawiono radnym różne grafiki projektu budżetu na 2020r. Było w tym wiele błędów. 

To, co Pani Skarbnik i pracownicy przedstawiali na Komisji nie pokrywało się z projektem 

budżetu. Chcielibyśmy, aby takich sytuacji w kolejnych latach nie było. Zgodnie z ustawą 

system gospodarowania odpadami powinien się bilansować, natomiast w wersji projektu 

budżetu, który przedstawiła Pani Skarbnik system ten nie bilansuje się. Róż nica między 

dochodami a wydatkami w systemie gospodarowania odpadami  wynosi 10 tys. zł. 

Skarbnik J. Michalska wyjaśniła, że system gospodarki odpadami bilansuje się a wskazana 

różnica są to wydatki Zakładu Gospodarki Komunalnej dotyczące usuwania odpadów 

komunalnych mieszkańców.  

 

Przewodniczący K. Kozina podziękował radnemu M. Jarzmickiemu za cenne uwagi 

dotyczące budżetu gminy. Zaznaczył, iż szkoda, że radny nie uczestniczył we wspólnym 

posiedzeniu Komisji, na którym omawiany był projekt budżetu na 2020r. Można było 

wówczas szukać rozwiązań sytuacji przedstawionych przez radnego. 
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Skarbnik J. Michalska wyjaśniła także, że zaciągając kredyty są one przeznaczane na 

inwestycje i spłatę zobowiązań z lat ubiegłych. Środki z kredytów nie są przeznaczane na 

wydatki bieżące, bo na takie nie mogą być przeznaczane. Wydatki inwestycyjne zawsze na 

początku roku są dużo mniejsze, ponieważ pewnych rzeczy się nie wprowadza                      

np. dofinansowania, gdyż teraz należałoby to wykazać z własnych dochodów. Jak Państwo 

radni wiedzą nad budżetem pracuje się cały rok i jak dochodzą nowe zadania zostają one 

wprowadzone do budżetu i na koniec roku wydatki inwestycyjne są znacznie większe.         

Na początku roku 2019 zadań inwestycyjnych było 13 a na koniec roku było ich 20. 

 

Radny M. Jarzmicki stwierdził, że nie uczestniczył w posiedzeniu Komisji a przedstawił 

stanowisko Klubu Radnych. Radny potwierdził, iż rok 2019 rozpoczęto 13 inwestycjami         

a zakończono 20 inwestycjami. Zwrócił się z pytaniem, jaka była łączna kwota? 

 

Skarbnik J. Michalska odpowiedziała, że jeżeli chodzi o wartość początkową to musiałaby to 

przeliczyć i odpowie po przerwie. 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że obecny dług gminy nie jest długiem ostatniego roku 

a z ostatnich kilku lat. Przewodniczący K. Kozina był radnym poprzedniej kadencji, tak jak 

radny M. Jarzmicki i jeszcze kilka osób, które winne odpowiedzieć na pytanie skąd wziął się 

dług w takiej wysokości. 

 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski odniósł się do kwestii zadłużenia gminy. Stwierdził, że 

tak jak radny M. Jarzmicki był radnym Rady Gminy poprzedniej kadencji i w 2017 roku Rada 

Gminy wyraziła zgodę na emitowanie kolejnych obligacji na kwotę 3,5 mln. zł. Więc 

dlaczego teraz  obawa, że dług gminy wzrósł. 

 

Radny M. Jarzmicki przypomniał, iż Klub Radnych poruszył jeszcze kilka innych kwestii 

czyli: wydatki na urząd gminy, wydatki na Zakład Gospodarki Komunalnej oraz wydatki 

inwestycyjne, które w latach ubiegłych były dwukrotnie wyższe. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas wyjaśnił, iż obecnie spłacane są zobowiązania zaciągnięte w latach 

wcześniejszych. Większe wydatki na urząd gminy, ZGK a także szkół wiążą się z tym, że 

wzrosła średnia płaca krajowa i wzrosły wynagrodzenia nauczycieli. Ponadto wzrosła cena 

energii i innych usług. 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że kiedy zaczynał pracę w samorządzie subwencji 

oświatowej wystarczało na wszystkie wydatki związane z oświatą. Obecnie dokładamy do 

wydatków oświatowych 2,5 mln. zł. z własnych środków. 

 

Skarbnik J. Michalska dodała, że administracja publiczna to są nie tylko wynagrodzenia ale 

wszystkie działania urzędu gminy także zadania zlecone. 

 

Radny M. Jarzmicki stwierdził, iż w urzędzie gminy jest wyszczególniona pozycja 

wynagrodzenia, które wzrosły o prawie 25%. Natomiast wydatki inwestycyjne nie wzrosły. 
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Dwa lata temu wydatkowanych było 6 mln. zł. a obecnie planuje się 3 mln. zł. To są fakty       

i liczby, nie można temu zaprzeczyć. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas przypomniał, iż w poprzednich latach zaciągnięto kredyt na ok.       

1 mln.zł. na budowę świetlicy wiejskiej w Mianowicach. 

 

Przewodniczący K. Kozina potwierdził, że koszt budowy świetlicy wiejskiej w Mianowicach 

był bardzo duży, natomiast nie jest wykorzystywana efektywnie. Budowa tej świetlicy była 

dużym błędem, którego nie można więcej powtórzyć. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 2020 rok i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Damnica na 2020 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/143/2019 w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Damnica na 2020 rok, została podjęta. 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Damnica 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały w sprawie 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Damnica i przedstawił wynik 

głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że uchwała Nr XIV/144/2019 w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu oraz zakresu świadczenia usług                

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych        

z terenu gminy Damnica i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt został omówiony na posiedzeniu 

wspólnym Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Radna I. Medrkiewicz stwierdziła, iż na posiedzeniu Komisji przekazano informację, że 

osoby, które nie posiadają licznika na wodę będą płaciły 3 metry za osobę. Nie ma to 

odzwierciedlenia w zapisach regulaminu. Chcąc, aby ta opłata była sprawiedliwa dla 

wszystkich to wszyscy powinni mieć liczniki na wodę. Około 400 gospodarstw domowych 

nie posiada takich liczników. Przyjmując takie rozwiązanie opłaty za śmieci narażany te 

osoby na zwiększone opłaty za śmieci. Jeżeli przyjęte zostanie talie rozwiązanie poboru 

opłaty za śmieci to należy tym osobom założyć liczniki na koszt gminy, aby było 

sprawiedliwie dla wszystkich mieszkańców gminy. Ponadto należy przeanalizować, czy taka 

metoda będzie faktycznie korzystniejsze. Należy wziąć pod uwagę sytuację rodzin 

wielodzietnych, gdzie w przeliczeniu na zużycie wody koszty opłat za śmieci będą dużym 

obciążeniem.  

 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski przypomniał, iż system gospodarowania odpadami 

komunalnymi musi się bilansować. Wobec tego Wójt Gminy jest zobowiązany przedstawić 

projekt uchwały, z którego w założeniach będzie wynikało, że system się zbilansuje i taki 

projekt uchwały został przedstawiony. Po rozmowach na wspólnym posiedzeniu Komisji 

uznano, iż ta metoda będzie korzystniejsza niż metoda od osoby a wątpliwości zostały 

wyjaśnione. Wiele samorządów obecnie przymierza się do zmiany metody naliczania opłaty 

od osobo na metodę od zużycia wody. Są to argumentu, które winne przekonać do przyjęcie 

tej metody. Na dzień dzisiejszy nie można przewidzieć czy system przy tej metodzie 

zbilansuje się na koniec roku czy nie. Metoda od zużycia wody winna być sprawiedliwa, gdyż 

pokazuje jak my wszyscy funkcjonujemy. Natomiast jeżeli przyjmiemy metodę tak jak 

obecnie od ilości osób zamieszkałych w nieruchomości wówczas także rodzina wieloosobowa 

będzie wytwarzała proporcjonalnie więcej odpadów niż rodzina jednoosobowa. 
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Wójt Gminy A. Kordylas poinformował, iż na posiedzeniu Komisji obliczono, iż przy 

metodzie od zużycia wody koszty za śmieci będą tańsze. Osoba, która nie posiada licznika 

zapłaci za 3 metry tj. 3 m x 6 zł. daje 18 zł., w systemie, który wcześniej zaproponowano od 

ilości osób osoba ta zapłaciłaby 22 zł. czyli oszczędza 4 zł. Generalnie wszyscy uczciwi 

mieszkańcy będą płacić taniej. Natomiast tam, gdzie przebywają dodatkowe osoby i nie 

zostały zgłoszone do systemu a jest takich osób ok. 1500 są to m.in. studenci, osoby 

wynajmujące mieszkania, osoby pracujące za granicą, w systemie od zużycia wody zostaną 

wychwycone zgodnie z aktywnością zużycia wody. Osoby, które mają ogrody działkowe lub 

gospodarstwa rolne mogą zamontować drugi licznik, aby zużycie wody na ten cel nie miało 

wpływu na opłatę za śmieci. Każdy system ma swoje plusy i minusy. 

 

Radna I. Medrkiewicz uważa, że nie dokonano wnikliwej analizy, aby mieć określony pogląd 

na ten temat. Należało przeanalizować więcej rozwiązań i dokładniej sprawdzić a nie 

ograniczać się do jednego przypadku. Na posiedzeniu wspólnym Komisji rozmawiano            

o kwestii zamontowania liczników u osób, które ich nie posiadają i będą ponosić opłatę za     

3 m. śmieci. Skoro Rada chce być obiektywna to należałoby zastosować jednakowe kryterium 

wobec wszystkich osób. Ponadto nie wszystkich będzie stać na zamontowanie licznika np. 

emerytów, którzy mają niewielkie emerytury.  Wyborczy zadają pytanie, kto poniesie koszt 

zamontowania licznika? 

 

Wójt Gminy A. Kordylas odpowiedział, że nie ma doskonałego systemu, który spowoduje, że 

będziemy dbać o ochronę środowiska. Jednym z argumentów proponowanego systemu jest 

ochrona wody a to też jest ochrona środowiska. Ilość ścieków to także ochrona środowiska. 

Na posiedzeniu Komisji przekazano radnym informację, że liczniki zamontuje Zakład 

Gospodarki Komunalnej na koszt gminy. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu oraz zakresu świadczenia usług               

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych     

z terenu gminy Damnica i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ogłosił wynik 

głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu oraz zakresu świadczenia usług                

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych     

z terenu gminy Damnica i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 
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Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/145/2019 w sprawie 

szczegółowego sposobu oraz zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych z terenu gminy Damnica                 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, została podjęta. 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                  

w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki tej opłaty i ogłosił wynik głosowania: 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Patryk Pałucki, Sławomira 

Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

PRZECIW (1) 

Iwona Mędrkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Jarzmicki, Paweł Obert 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/146/2019 w sprawie metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, 

została podjęta. 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości, w tym terminu  i miejsca 

składania deklaracji 
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Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                  

w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości, w tym terminu  i miejsca składania deklaracji         

i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości, w tym terminu i miejsca 

składania deklaracji 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 

Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/147/2019 w sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właściciela nieruchomości, w tym terminu i miejsca składania deklaracji, została podjęta. 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Damnica do realizacji Programu "Asystent 

osobisty osoby niepełnosprawnej" - edycja 2019-2020 realizowanego ze środków 

Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                  

w sprawie przystąpienia Gminy Damnica do realizacji Programu "Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej" - edycja 2019-2020 realizowanego ze środków Solidarnościowego 

Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych i ogłosił wynik głosowania:  

 

 

 

Głosowano w sprawie: 
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Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Damnica do realizacji Programu "Asystent 

osobisty osoby niepełnosprawnej" - edycja 2019-2020 realizowanego ze środków 

Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/148/2019 w sprawie przystąpienia 

Gminy Damnica do realizacji Programu "Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej" - edycja 

2019-2020 realizowanego ze środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób 

Niepełnosprawnych, została podjęta. 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                  

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla 

osób bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi i ogłosił 

wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

schronisku dla osób bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 
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NIEOBECNI (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/149/2019 w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych 

lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi, została podjęta. 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                  

w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania i ogłosił wynik 

głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/150/2019 w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób                    
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z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania, została podjęta. 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia skargi                 

i wskazania organu właściwego w sprawie 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                  

w sprawie uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia skargi  i wskazania organu 

właściwego w sprawie i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie  uznania się za organ niewłaściwy do rozpatrzenia skargi                 

i wskazania organu właściwego w sprawie 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Paweł Obert, Patryk Pałucki, 

Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Iwona Mędrkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/151/2019 w sprawie  uznania się za 

organ niewłaściwy do rozpatrzenia skargi i wskazania organu właściwego w sprawie, została 

podjęta. 

 

Ad. 17 

Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2019 rok przedstawił przewodniczący Komisji 

P. Obert. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy są uwagi do przedstawionego 

sprawozdania? 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania z pracy Komisji Rewizyjnej za 2018 rok. 

Ad. 18 
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Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                  

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok i ogłosił wynik 

głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/152/2019 w sprawie  zatwierdzenia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok, została podjęta. 

 

Ad. 19 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia Powiatowi Słupskiemu pomocy 

finansowej na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1139G odcinek 

Damnica od wiaduktu kolejowego – Damno – Bobrowniki – Łojewo – granica gminy”           

w ramach Programu na rzecz zwiększenia szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 – 

2024 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                  

w sprawie wyrażenia woli udzielenia Powiatowi Słupskiemu pomocy finansowej na realizację 

zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1139G odcinek Damnica od wiaduktu 

kolejowego – Damno – Bobrowniki – Łojewo – granica gminy”           w ramach Programu na 

rzecz zwiększenia szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 – 2024 i ogłosił wynik 

głosowania: 
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia Powiatowi Słupskiemu pomocy 

finansowej na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1139G odcinek 

Damnica od wiaduktu kolejowego – Damno – Bobrowniki – Łojewo – granica gminy”           

w ramach Programu na rzecz zwiększenia szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 – 

2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/153/2019 w sprawie wyrażenia 

woli udzielenia Powiatowi Słupskiemu pomocy finansowej na realizację zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1139G odcinek Damnica od wiaduktu kolejowego – 

Damno – Bobrowniki – Łojewo – granica gminy” w ramach Programu na rzecz zwiększenia 

szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 – 2024, została podjęta. 

 

Ad. 20 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia Powiatowi Słupskiemu pomocy 

finansowej na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1142G odcinek 

Bobrowniki - Dąbrówka – granica gminy”   w ramach Programu na rzecz zwiększenia szans 

rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 – 2024 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                  

w sprawie wyrażenia woli udzielenia Powiatowi Słupskiemu pomocy finansowej na realizację 

zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1142G odcinek Bobrowniki - Dąbrówka – 

granica gminy”   w ramach Programu na rzecz zwiększenia szans rozwojowych Ziemi 

Słupskiej na lata 2019 – 2024 i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia Powiatowi Słupskiemu pomocy 

finansowej na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1142G odcinek 

Bobrowniki - Dąbrówka – granica gminy”   w ramach Programu na rzecz zwiększenia szans 

rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 – 2024 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/154/2019 w sprawie wyrażenia 

woli udzielenia Powiatowi Słupskiemu pomocy finansowej na realizację zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1142G odcinek Bobrowniki - Dąbrówka – granica gminy”   

w ramach Programu na rzecz zwiększenia szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 – 

2024, została podjęta. 

 

Ad. 21 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia Powiatowi Słupskiemu pomocy 

finansowej na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1135G odcinek 

Mrówczyno – Damnica do skrzyżowania z drogą nr 1139G (ul. Witosa)”   w ramach 

Programu na rzecz zwiększenia szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 – 2024 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                  

w sprawie wyrażenia woli udzielenia Powiatowi Słupskiemu pomocy finansowej na realizację 

zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1135G odcinek Mrówczyno – Damnica do 

skrzyżowania z drogą nr 1139G (ul. Witosa)”   w ramach Programu na rzecz zwiększenia 

szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 – 2024 i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia Powiatowi Słupskiemu pomocy 

finansowej na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1135G odcinek 

Mrówczyno – Damnica do skrzyżowania z drogą nr 1139G (ul. Witosa)”   w ramach 

Programu na rzecz zwiększenia szans rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 – 2024 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 
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Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/155/2019 w sprawie wyrażenia 

woli udzielenia Powiatowi Słupskiemu pomocy finansowej na realizację zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1135G odcinek Mrówczyno – Damnica do skrzyżowania    

z drogą nr 1139G (ul. Witosa)”   w ramach Programu na rzecz zwiększenia szans 

rozwojowych Ziemi Słupskiej na lata 2019 – 2024, została podjęta. 

 

Ad. 22 

Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Damnica w 

roku szkolnym 2019 – 2020 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                  

w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Damnica w roku szkolnym 

2019 – 2020 i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Damnica       

w roku szkolnym 2019 – 2020 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/156/2019 w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Damnica w roku szkolnym 2019 – 2020, została 

podjęta. 

 

 

 

 

 

Ad. 23 

Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 
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Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                  

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XIV/157/2019 w sprawie zaliczenia 

dróg do kategorii dróg gminnych, została podjęta. 

 

 

Ad. 24 

Przewodniczący K.Kozina poinformował, iż  Dyrektor ZGK w Damnicy  Pani Aleksandra 

Winsztal przekazała do wiadomości dla Rady Gminy informację dotyczącą zimowego 

utrzymania w zakresie odśnieżania dróg gminnych i wewnętrznych na terenie Gminy 

Damnica w sezonie zimowym 2019/2020. 

Informacja została przekazana elektronicznie w aplikacji eSesja. 

 

Radny W. Wilkowski nawiązał do sprawy przystanku „widma” w miejscowości Dąbrówka. 

Przystanek tan jest na terenie gminy Potęgowo, jednak wiatę kilka lat temu posadowiła gmina 

Damnica. Kto w tej chwili może zareagować w kwestii remontu tego przystanku. Obecnie 

przystanek szpeci naszą granicę, od kilku lat stoi sam szkielet przystanku. Jeżeli nie można go 

odtworzyć to zdemontować go, bo niczemu on nie służy. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas poinformował, iż według posiadanych informacji przystanek stoi 

nie na naszym gruncie. Podobnie jest z oświetleniem przejścia dla pieszych w Wielogłowach 

Zwrócono się do Pani Wójt Gminy Słupsk o przejęcie tego oświetlenia, która odmówiła 

przejęcia tej instalacji. Jeżeli mieszkańcy Dąbrówki kolonia  nie korzystają z tego przystanku 

to zostanie on zdemontowany. 

 

Sołtys W. Francuz poinformował, iż sprawę przystanku zgłaszał już trzy lata temu. 

Mieszkańcy Dąbrówki kolonia nie korzystają z tego przystanku więc można go 

zdemontować. 
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Sołtys W. Francuz poruszył następujące sprawy: 

1) Jakość remontu pobocza dróg powiatowej Bobrowniki – Dąbrówka. Uważa, że remont nie 

został wykonany dobrze a tylko dziury z wodą zostały zasypane piaskiem i gruzem. 

2) Nawiązał do wniosku złożonego na poprzedniej sesji przez Wiceprzewodniczącego Z. 

Kaźmierskiego o wycięcie jeżyn przy drodze. Sprawdził po sesji, nie ma tam problemu     

z widocznością i nie należy angażować pani Dyrektor ZGK do takich błahych spraw. 

3) W związku z tym, że nie otrzymuje materiałów na sesję i nie ma internetu prosi                

o przedstawienie jak wzrosną opłaty za śmieci. 

 

Przewodniczący K. Kozina odpowiedział, że tak jak Rada uchwaliła opłata za śmieci będzie 

pobierana od zużycia wody czyli 6,50 zł, od 1 metra wody. 

 

Sołtys W. Francuz zwrócił się z pytaniem, czy wzrost kosztów wywodu odpadów przez firmę 

ELWOZ jest związany ze wzrostem o 50% ilości odbioru odpadów zmieszanych? 

 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski wyjaśnił, że koszty transportu i zagospodarowania 

odpadów komunalnych w stosunku do roku bieżącego wzrosną w roku przyszłym o około 270 

tys. zł. Jest to związane m.in. ze zmianami ustawowymi, w których nałożono obowiązek 

częstszego wywozu w miesiącach od kwietnia do października wszystkich odpadów 

minimum 2 razy w miesiącu. Stąd jest zmiana w grafiku, który został dostarczony 

mieszkańcom przez firmę ELWOZ. 

 

Sołtys W. Francuz stwierdziła, że odbiór odpadów bio nie powinien być tak często, ponieważ 

mieszkańcy wsi mają kompostowniki i nie mają dużo takich odpadów. 

 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski jeszcze raz wyjaśnił, iż wynika to ze zmian ustawowych i 

częstotliwość odbioru odpadów bio nie jest zależna ani od gminy ani od firmy ELWOZ. 

 

Radna E. Diegner zwróciła się do Wójta A. Kordylasa, ponieważ mieszkańcy miejscowości 

Dąbrówka skarżą się na samowolne działania sołtysa sołectwa Dąbrówka takie jak: wycinka 5 

drzew jesionów  na działce gminnej koło placu zabaw w Dąbrówce, przenosi lampy 

oświetlenia z jednego słupa na inny bez uzgodnienia z mieszkańcami. Mieszkańcy są tym 

oburzeni. 

  

Sołtys T. Wiński podziękował Dyrektorowi CEiK w Damnicy Panu G. Gurłaczowi a także 

pracownikom Pani Katarzynie, Pani Ani za przeprowadzenie imprezy mikołajkowej w 

Łebieniu. Podziękował także sponsorom: Pani Wandzie Kucharskiej i firmie z Karżnicy. 

 

Radny T. Bubniak podziękował Dyrektor ZGK w Damnicy Pani A. Winsztal i Panu A. 

Dziemiańczykowi za sprawne wykonanie odcinka drogi gminnej w Zagórzycy. 

 

Radna Powiatu M. Janusz na prośbę Starosty Słupskiego przekazała krótkie podsumowanie 

pierwszego roku kadencji. Obecnie trwa remont Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w 

Damnicy w celu dostosowania do przepisów przeciwpożarowych. Wykonana zostanie także 

nowa elewacja budynku. Zadanie to będzie kontynuowane w przyszłym roku. Koszt remontu 

wyniesie ok. 7 mln. zł. W ramach realizacji rekompensat za tarczę antyrakietową dla Gminy 

Damnica do roku 2023 zostaną przekazane środki w wysokości ponad 19 mln. zł. W ramach 
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tych środków będą realizowane zadania inwestycyjne na drogach powiatowych. Realizowane 

będą wszystkie odcinki dróg powiatowych na terenie gminy: w kierunku Potęgowa, 

Główczyc, do Mrowczyna. Są to drogi dojazdowe do przyszłej drogi S6. Rok 2020 będzie 

rokiem realizacji projektów technicznych dotyczących dróg, natomiast w kolejnych latach 

będą realizowane inwestycje drogowe. Inwestycje będą realizowanie przy współfinansowaniu 

gminy i powiatu w wysokości 10% kosztów. Kadencja zostanie zakończona ogromnymi 

inwestycjami drogowymi. Radna M. Janusz podziękowała za współpracę i złożyła wszystkim 

życzenia świąteczno-noworoczne. 

 

Radny Powiatu G. Grabowski podziękował za podjęcie uchwał, które są gwarancją realizacji 

wspólnych inwestycji. Ma nadzieję, że środki z zewnątrz dotrą do powiatu i wówczas ambitne 

plany dotyczące inwestycji drogowych zostaną zrealizowane. 

Radny G. Grabowski podziękował za współpracę i złożył wszystkim życzenia świąteczno-

noworoczne. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas oraz Przewodniczący Rady K. Kozina złożyli wszystkim zyczenia 

świąteczno-noworoczne. 

 

Ad. 13 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 14:30 zamknął obrady XIV Sesji Rady 

Gminy Damnica. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała        Przewodniczący 

Barbara Imińska       Kazimierz Kozina 

 

 


